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PROTOKÓŁ NR XXX/16 

 

z sesji Rady Gminy Jaśliska, odbytej w dniu 8 grudnia 2016 r. o godz. 1700  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Jaśliska. 

 

W sesji udział wzięli następujący radni: Renata Pelczar, Angelika Uram,  

Jan Szymczakowski, Ryszard Chowaniec, Janusz Mazur, Teresa Mezglewska, Jan Farbaniec, 

Bogusław Gwiżdż, Jan Puchalik, Jarosław Farbaniec, Krzysztof Kostycz,  Piotr Smoleń  

i Wacław Futyma. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Jaśliska – Adam Dańczak, Zastępca Wójta Gminy 

– Jerzy Magierowski, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jaśliskach – 

Kamila Kuchta, pracownicy Urzędu Gminy Jaśliska – Beata Madej i Kamila Majdosz oraz 

sołtysi.  

Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Otwarcia sesji dokonał i obradom przewodniczył Bogusław Gwiżdż Przewodniczący 

Rady Gminy Jaśliska. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. Na sekretarza obrad powołał radnego 

Ryszarda Chowaniec. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chce wprowadzić zmiany do porządku 

obrad.  

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Piotr Smoleń wnioskował o wprowadzenie  

do porządku obrad w punkcie 6 pod literą g, dodatkowego projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji Statutowej przedstawionego na druku 184.  

Więcej propozycji zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Poddany pod głosowanie wniosek Zastępcy Przewodniczącego Rady przyjęty został 

jednomyślnie /głosowało 13 radnych/. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał porządek obrad po zmianach. 

Przedstawia się on następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy Jaśliska. 

3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska. 

5. Zapytania i wolne wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2016 rok /druk nr 178/, 

b) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Jaśliska 

/druk nr 179/, 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości /druk nr 180/, 

d) wyrażenia zgody na zbycie w drodze sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej  

w miejscowości Jaśliska /druk nr 181/,  
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e) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Jaśliska na lata 2017-2021 /druk  

nr 182/,                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

f) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok /druk nr 183/, 

g)   powołania Komisji Statutowej /druk nr 184/.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

9. Zamknięcie sesji.     

Poddany pod głosowanie porządek obrad po zmianach przyjęty został jednomyślnie 

/głosowało 13 radnych/. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy Jaśliska 

 

Uwag do protokołu z XXIX sesji Rady Gminy Jaśliska z dnia 23 listopada 2016 r.  nie 

zgłoszono. Poddany pod głosowanie przez Przewodniczącego Rady Bogusława Gwiżdż 

protokół został przyjęty jednomyślnie /głosowało 13 radnych/. 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż wnioskował o zmianę 

kolejności realizacji punktów porządku obrad z powodu nieobecności Wójta Adama 

Dańczaka, a mianowicie przeniesienie pkt 3 i pkt 5 i realizacji ich po przybyciu Wójta  

na sesję. 

Powyższy wniosek Rada Gminy przyjęła jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

  

Ad. 4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska 

 

Informację z realizacji uchwał podjętych na XXIX sesji Rady Gminy Jaśliska 

przedstawił pracownik Urzędu Gminy  Renata Milan. Informację przyjęto bez uwag; stanowi 

ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał 

  

Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do podjęcia uchwał. 

Ad.6a 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż zwrócił się z pytaniem, czy są pytania  

do projektu uchwały, w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2016 rok. 

Pytań nie było. 

Radna Teresa Mezglewska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów  

do powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXX/173/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 8 grudnia 2016 r. 
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w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2016 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXX/173/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.6b 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż poprosił pracownika Urzędu Gminy Kamilę 

Majdosz o krótkie przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Jaśliska. 

Pracownik Urzędu Kamila Majdosz poinformowała, że Regulamin zaopiniowany został 

pozytywnie przez Państwowy Powiatowy Inspektorat Sanitarny  w Krośnie. Zmiany nastąpiły 

w § 3 ust. 1 podpunkcie 4 i 5 poprzez wprowadzenie podziału sposobu odbierania odpadów 

komunalnych w zależności od rodzaju zabudowy. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska Wacław Futyma 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXX/174/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 8 grudnia 2016 r. 

 

w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie  

Gminy Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXX/174/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.6c 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż zwrócił się z pytaniem, czy są pytania  

do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Wobec braku pytań, radna Teresa Mezglewska poinformowała, że Komisja Budżetu  

i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXX/175/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 8 grudnia 2016 r. 

 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
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Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXX/175/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.6d 

 Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż zapytał radnych, czy mają jakieś pytania  

do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze sprzedaży 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Jaśliska. 

Radny Ryszard Chowaniec podał w wątpliwość  zbycie przez gminę przedmiotowych działek 

ze względu na przewidywane plany rewitalizacji Jaślisk. 

Zapytał, czy pomimo to, że działki położone są na nierównym terenie, czy w przyszłości  przy 

całym zagospodarowaniu nie będą one odgrywały jakiejś roli, nie będą one przydatne gminie.   

Więcej pytań nie było. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska Wacław Futyma  

poinformował, że Komisja przedmiotowy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXX/176/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 8 grudnia 2016 r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze sprzedaży nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto większością głosów: 5 ,,za” przy 3 ,,przeciwnych” i 5 ,,wstrzymujących 

się”. /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXX/176/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.6e 

Przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Bogusława Gwiżdż tytuł kolejnego 

projektu uchwały przedstawionego na druku nr 182, projekt uchwały mówiła Kamila Kuchta 

– Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Informowała, że w związku  

z zaprzestaniem obowiązywania w dniu 31 grudnia 2016 r. Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy 

Jaśliska na lata 2017-2021 należy uchwalić Program na kolejne lata. Wyjaśniła, że Program 

ten określa sposób realizacji zadań własnych gminy, o których mowa w art. 6 ust. 2 ustawy  

o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. Dokument wyznacza cele i działania, których 

wdrożenie powinno w znaczny sposób przyczynić się do zniwelowania problemu przemocy  

w rodzinie oraz zminimalizować jego skutki. Następnie przedstawiła zagadnienia ujęte  

w poszczególnych punktach Programu Gminnego i krótko omówiła je.  

Pytań do projektu uchwały nie było. 
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Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich Ryszard 

Chowaniec przedstawił pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie dla Gminy Jaśliska na lata 2017-2021.  

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXX/177/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 8 grudnia 2016 r. 

 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Jaśliska na lata 2017-2021 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXX/177/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.6f 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok 

na prośbę Przewodniczącego Rady Bogusława Gwiżdż omówiła Beata Madej pracownik 

Urzędu Gminy. Informowała ona, że Gminny Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii uchwalany jest przez Radę 

Gminy co roku. Obowiązek taki nakładają na gminę ustawy: o wychowanku  

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz ustawa o przeciwdziałaniu narkomanii. 

Wyjaśniła, że zgodnie z zapisami tych ustaw, do zadań własnych gminy należy prowadzenie 

działań związanych z profilaktyką  i rozwiązywaniem problemów alkoholowych, jak również 

przeciwdziałanie narkomanii. Realizacja tych zadań prowadzona jest w oparciu o Gminny 

Program Profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania  

narkomanii, uchwalanego corocznie przez Radę Gminy. Środki finansowe na realizację zadań 

Programu pochodzą z rocznych opłat za wydawanie zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych i nie mogą być przeznaczone na żaden inny cel. Mówiła, że niniejszy Program 

na 2017 r. stanowi kontynuację i rozwinięcie zadań, które były prowadzone w latach 

ubiegłych. Następnie przedstawiła  zawarte w rozdziale II przedmiotowego Programu zadania 

do realizacji. Kontynuując, przedstawiła rozdział III dotyczący realizacji Programu, rozdział 

IV – finansowanie Programu i rozdział V – zasady wynagradzania członków Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.     

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radny Ryszard Chowaniec przedstawił pozytywną opinię Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia 

i Spraw Obywatelskich do powyższego projektu uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie 

projekt 
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U C H W A Ł Y  Nr XXX/178/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 8 grudnia 2016 r. 

 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

na 2017 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXX/178/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.6g 

W punkcie tym na wstępie, Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż poprosił  

o zgłaszanie kandydatów do Komisji Statutowej.  

Radny Ryszard Chowaniec zgłosił kandydaturę radnego Jana Szymczakowskiego; radny 

wyraził zgodę.  

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Kostycza; 

radny wyraził zgodę. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Jan Farbaniec zgłosił kandydatury radnych: Janusza 

Mazura i Wacława Futymy oraz Zastępcy Przewodniczącego Rady Piotra Smolenia; radni 

wyrazili zgodę. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Piotr Smoleń zgłosił natomiast kandydaturę Jana Farbańca; 

radny wyraził zgodę. 

Więcej zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXIX/179/16 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 8 grudnia 2016 r. 

 

w sprawie powołania Komisji Statutowej 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem XXIX/179/16 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Po podjęciu przez Radę Gminy uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej, 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż ogłosił 5 min. przerwę w celu wyboru spośród 

wybranych członków  Przewodniczącego Komisji. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Piotr Smoleń zgłosił na Przewodniczącego Komisji 

radnego Janusza Mazura. Innych propozycji nie zgłoszono.  
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W głosowaniu nad wyborem na Przewodniczącego Komisji Statutowej radnego Janusza 

Mazura spośród członków Komisji opowiedziało się 5 radnych przy 1 głosie ,,wstrzymującym 

się”. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji i przystąpił  do realizacji porządku 

obrad. W związku z przybyciem na sesję Wójta Gminy Adama Dańczaka, przedstawił pkt. 3 

porządku  obrad. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

Wójt Gminy Adam Dańczak przedstawił  najważniejsze sprawy, jakie miały miejsce  

w czasie od poprzedniej sesji do dnia dzisiejszego. 

Odbyło się kolejne posiedzenie Komisji ds. rewitalizacji, której przewodniczy 

Sekretarz Gminy Piotr Urban. W tym miejscu podziękował tym radnym, którzy biorą 

aktywny udział w pracach tej Komisji. 

W dniu 29 listopada odbył się odbiór wykonanych robót w ramach zadania pn.: ,,Budowa 

ogrodzenia na działce nr 125/10 położonej w miejscowości Daliowa” wykonanych  

ze środków funduszu sołeckiego.  

Spotkanie z pracownikiem Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego siedziba w Krośnie  

Panem Tadeuszem Piertyką w sprawie komunalizacji działki na rzecz Gminy Jaśliska.  

Ponadto odbywały się odbiory wykonanych robót drogowych związanych z modernizacją 

dróg dojazdowych do gruntów rolnych. 

Odebrana została dokumentacja projektowa na zadanie pn. ,,Remont mostu łączącego  

dz. nr ewid. 3367 z 2708 w km 0+130 w miejscowości Posada Jaśliska”. 

Dnia 1 grudnia podpisana została umowa na remont dróg w Jaśliskach /zadanie finansowane 

ze środków powodziowych/: drogi biegnącej od pomnika z orłem w stronę plebanii  

i w kierunku Państwa Niziołków, odcinka drogi tzw. Dworskiej  w ,,Zilu” biegnącej od drogi 

wojewódzkiej do skrzyżowania z drogą w ,,Zilu” oraz dróg przeznaczonych do przebudowy 

w miejscowości Daliowa /finansowanych ze środków funduszu sołeckiego/. 

Odbył się również odbiór wykonanej dla wynajmowanych pomieszczeń sklepu instalacji 

centralnego ogrzewania w budynku Domu Ludowego w Woli Niżnej. Wójt informował,  

że koszt tego zadania wynosi 13.284,00 zł. Wójt  informował, że dokonano również wymiany 

pieca w lokalu mieszkalnym u Państwa Paściak. 

Dalej, Wójt Adam Dańczak informował, że w dniu 5 grudnia uczestniczył w konferencji, 

która miała miejsce w Rzeszowie. Spotkanie poświęcone było tematyce niskiej emisji.  

W dniu 7 grudnia podpisana została umowa notarialna na zamianę działek pomiędzy gminą  

a Lasami Państwowymi /dotyczy drogi na osiedlu w Woli Niżnej oraz działki znajdującej się  

w Czeremsze/.  

Udział w dniu dzisiejszym w spotkaniu z Dyrektorem Wydziału Środowiska i Rolnictwa 

Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego z Panem Piotrem Najdą, w sprawie inwestycji  

ze środków powodziowych oraz udział w spotkaniu dotyczącym przebudowy drogi Tylawa – 

Daliowa z wyłączeniem osuwiska i mostów. Spotkanie miało miejsce w Podkarpackim 

Zarządzie Dróg Wojewódzkich.    

 

 



8 
 

Ad. 5. Zapytania i wolne wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

Radna Teresa Mezglewska zwróciła się z pytaniem, czemu ma służyć zamontowany  

w kuchni w budynku Domu Ludowego w Jaśliskach okap nie podłączony do przewodu 

wentylacyjnego  i nie posiadający urządzenia do pochłaniania pary.  

Zastępca Przewodniczącego Rady Piotr Smoleń w związku z przejęciem na rzecz gminy drogi 

znajdującej się przy blokach w Woli Niżnej sugerował zaplanowanie poprawienia jej 

nawierzchni. Na prośbę kilku mieszkańców miejscowości Jaślisk, zwrócił się z prośbą  

o nasypanie tłucznia na zjazd usytuowany przy posesji Pani Skomiał, prowadzącym  

w kierunku Państwa Plewa. 

Kolejno radny Janusz Mazur zadał pytanie natury technicznej, dotyczące funkcjonowania 

Zespołu Szkół w Jaśliskach. Zapytał, czy Szkoła posiada agregat prądotwórczy i czy jest 

osoba uprawniona do obsługi tego urządzenia. Poinformował w tym miejscu, że w piątek nie 

było prądu i dzieci kilka godzin przebywały w zimnych pomieszczeniach. W przypadku braku 

takiego urządzenia, wnioskował o jego zakup.  

Następne sołtys wsi Wola Niżna Jan Magierowski wnioskował o zakup chłodziarki do kuchni 

Domu Ludowego w Woli Niżnej. Jej zakup uzasadniał tym, że kuchnia wyposażona jest  

w lodówkę, i zamrażarkę, które to urządzenia są w kiepskim stanie i zasadnym jest wyzbycie 

się ich. Najemcy organizujący przyjęcia komunijne w Domu Ludowym sugerują zakup tam 

chłodziarki, zamiast tych urządzeń.   

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odnosząc się do podjętej w dniu dzisiejszym 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze sprzedaży nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Jaśliska i zadanego przed podjęciem uchwały przez radnego 

Ryszarda Chowańca pytania, ponowił pytanie i zapytał, czy przedmiotowe działki nie będą 

potrzebne gminie. 

 

Ad.7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

W punkcie tym Wójt Adam Dańczak w związku z przeminięciem półmetka obecnej 

kadencji, podziękował radnym za dotychczasową pracę, za okres dwóch lat. Stwierdził,  

że praca ta nie była łatwa z różnych powodów. Dla niego było to nowe doświadczenie. 

Mówił, że trochę inaczej postrzegał funkcjonowanie Urzędu i próbował to zmienić, dając 

większe kompetencje i samodzielność osobom na danym stanowisku pracy. ,,Myślę, że udało 

mi się w dużym stopniu spełnić” – powiedział. Stwierdził, że doświadczenia się nie kupi. 

Każde jedno działanie podejmowane przez organy gminy Wójta i Radnych obarczone było  

w dużym stopniu niepewnością, co do trafności, czy osiągniętego rezultatu na koniec. 

Powiedział, że w okresie tym, kilka rzeczy udało się zrealizować. W pierwszym roku  

do oszczędności zgromadzonych przez poprzednika ,,dołożyliśmy swoje”. Wyraził nadzieję, 

,,że w tym roku też trochę grosza do tej puli przybędzie”. Powiedział: ,,przed nami dwa lata 

następne, myślę, że nie mniej trudne, może jeszcze bardziej, związane z kilkoma rzeczami, 

które są przed nami”. Stwierdził, że są one bardzo ważne i za nie długo trzeba będzie 

zastanawiać się w jaką stronę podejmować działania, aby służyło to dobru mieszkańców. 

Powiedział, że swój wybór na stanowisko Wójta nigdy nie traktował w kategoriach 

zwycięstwa, tylko ze świadomością tego, że będzie się starał jak najlepiej służyć 
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mieszkańcom i dalej to tak traktuje – w kategorii służby. Na zakończenie jeszcze raz 

podziękował radnym za współpracę.  

 

Ad.8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

 

         Odpowiedzi na zapytania zadane w punkcie 5 porządku obrad, udzielił Wójt Gminy 

Adam  Dańczak. 

Radnej  Teresie Mezglewskiej odpowiedział, że zajmą się sprawą dotyczącą okapu. 

Zastępcy Przewodniczącego Rady Piotrowi Smoleniowi w sprawie drogi znajdującej się przy 

blokach w Woli Niżnej odpowiedział, że na pewno będą oczekiwania ze strony mieszkańców 

i presja odnoście naprawy tej drogi. Gmina zastanowi się, czy uda się pozyskać jakieś 

dofinansowanie ze strony Urzędu Marszałkowskiego, Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich. W tym miejscu Wójt poinformował, że w dniu wczorajszym na Konwencie 

Wójtów podpisana została petycja do Zarządu Województwa odnośnie zmian założenia przy 

dofinansowaniu inwestycji drogowych z budżetu województwa. Udzielił szerszych informacji 

w twej sprawie.  

W sprawie zjazdu do Państwa Plewa Wójt powiedział, w miarę posiadanego czasu, w dniu 

jutrzejszym wraz z Panem Jerzym Magierowskim sprawdzą, czy pozostały z remontu drogi  

za murami materiał /urobek/ będzie można wykorzystać do utwardzenia tego zjazdu. Mówił, 

że jest to miejsce obniżone i zacienione, z tego też względu wilgoć utrzymuje się przez sporą 

część  roku. 

Zdaniem Zastępcy Przewodniczącego Rady Jana Farbańca należałoby od przepustu Pana 

Skubińskiego do Państwa Plewów założyć rury, i dopiero wtedy można by było utwardzić  

tą drogę.  

Na kolejne pytanie, zadane przez radnego Janusza Mazura Wójt odpowiedział, że w Szkole 

jest agregat o mocy 6 kW, ale w piątek zawiodła operatywność Pana Jana Niziołka. 

Wójt Adam Dańczak w odpowiedzi Sołtysowi Janowi Magierowskiemu wyjaśnił, że jeżeli 

lodówka nie będzie pracować, wtedy ona psuje się. Wyłącznie lodówek na długi okres, 

kilkumiesięczny, nie jest zasadne. Zadał pytanie, czy zakupiona lodówka bądź zamrażarka 

będzie włączona cały czas, czy okazyjnie. Stwierdził, że jeżeli ktoś będzie chciał korzystać 

okazyjnie, należy przywieść sobie własny sprzęt. Jeżeli zostanie zakupiona chłodziarka  

i będzie wyłączona, to ona przez nieużywanie zepsuje się. Wójt stwierdził, że nie jest  

do końca zasadny zakup tego sprzętu.  

W sprawie działek znajdujących się na tzw.: ,,organistówce”, na pytanie, czy działki będą 

potrzebne gminie, Wójt Adam Dańczak odpowiedział, że na chwilę obecną gmina nie ma 

pomysłu, ale warto się na tym zastanowić i mimo podjętej uchwały nie nadawać sprawie 

biegu. Może to wyjdzie z programu rewitalizacji, więc wtedy jest to jak najbardziej zasadne. 

Nic nie stoi na przeszkodzie, ażeby się zatrzymać i nie ogłaszać sprzedaży.   

Wójt mówił, wniosek został złożony, uchwała została podjęta, nie musimy sprawie nadawać 

biegu.  

W punkcie tym, Zastępca Przewodniczącego Rady Jan Farbaniec zabrał głos w sprawie 

odśnieżania. Zapytał, co można zrobić dla Pana Porady w sytuacji, jeżeli zasypało mu dojazd. 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że w związku z odśnieżaniem dróg należy uzbroić się  

w cierpliwość. Tłumaczył, że osoba wykonująca usługę odśnieżania dróg przyjedzie, ale nie 
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na takiej zasadzie, że po otrzymaniu telefonu przez niego lub przez Pana Jerzego 

Magierowskiego osoba która odśnieża niezwłocznie przyjedzie z Daliowej czy z Woli Niżnej 

po to, ażeby odśnieżyć to miejsce. Trzeba uzbroić się w cierpliwość – zaznaczył. 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż zwrócił się z prośbą, aby przed 

ogłoszeniem przetargu na sprzedaż działek, o których mowa w podjętej uchwale                         

Nr XXX/176/16  przedyskutować na Komisjach i podjąć decyzję w przedmiotowej sprawie.   

 

Ad. 9. Zamknięcie sesji  

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż 

zamknął XXX sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 1830.   

 

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady 

 

Renata Milan                                                    Bogusław Stefan Gwiżdż                      

 

 


